

**國立中興大學應用經濟學系高希均系友獎學金申請辦法**  
**Department of Applied Economics, National Chung Hsing University Charles**  
**H.C. Kao Scholarship Regulations**

98年9月25日訂定  
Set on September. 25<sup>th</sup>, 2009  
98年12月14日修訂  
Revision on December. 14<sup>th</sup>, 2009  
102年01月24日系務會議修訂通過  
Revised and approved at Administrative Meeting on January. 24<sup>th</sup>, 2013  
102年9月12日系務會議修訂通過  
Revised and approved at Administrative Meeting on September. 12<sup>th</sup>, 2013  
104年2月26日系務會議修訂通過  
Revised and approved at Administrative Meeting on February. 26<sup>th</sup>, 2015

第一條 為鼓勵應用經濟學系同學努力向學，特設置本獎學金。

**Article I.** To encourage the students of Applied Economics to study diligently, we set up this scholarship

第二條 核發對象：應用經濟學系大學部同學。

**Article II.** The object of issuance is the student of the University Department of Applied Economics.

第三條 申請時間：每年10月1~15日。

**Article III.** Application time: October 1st to 15th each year.

第四條 資格：

- (一)成績優秀者一名。(需附前兩學年成績單及服務證明)
- (二)家境清寒且成績於全班排名前50%者，共計二名。(需附前兩學期成績單與清寒證明)
- (三)獲得前兩項獎學金者，將於獲得獎學金之該學期起協助「知識經濟研究室」相關活動規劃、推動及相關所需支援。

**Article IV.** Qualifications:

- (1) Student with excellent grades. (Attach the transcripts and service certificates for the previous two academic years)
- (2) Two students from underprivileged families (Low income households) and also scores in the top 50% of the class. (It is required to attach the transcript of the first two semesters and the certificate of low income households)
- (3) Those who have obtained the first two scholarships will assist in the planning, promotion and related support for the related activities of the

“Knowledge Economy Research Lab” starting from the semester of getting the scholarship.

第五條 金額：

(一)符合 第四條第一項第 1 點 資格者：四萬元。

(二)符合 第四條第一項第 2 點 資格者：每名三萬元。

#### **Article V.**

Amount:

(1) Qualified person who meets the first point of the first paragraph of **Article IV.** : NTD40,000 .

(2) Those who meet the qualifications of the first point of the first paragraph of **Article IV.** : NTD30,000 each.

第六條 申請方式：填妥申請表，連同證明文件於期限內送至系辦公室。  
學生申請獎學金相關表件內容將於審核後發還給學生，  
如未取回將於一周後銷毀之；獲獎結果將永久保存。

#### **Article VI.**

Application methods:

(1) The head of the department holds a tutor meeting.

(2) The selection is mainly based on written materials.

(3) Those who meet the qualification requirements of **Article IV.(1)**, 2nd point of application will be examined by an interview, and family visits will be arranged as necessary.

第七條 評選方式：

(一)由系主任召開導師會議。

(二)評選以書面資料為主。

(三)符合第 四條第一項第 2 點 申請資格者輔以面談，視需要將安排家庭拜訪。

#### **Article VII.**

Review process :

The review process will mainly rely on paper-based materials, if necessary, applicants will be invited to the meeting to explain the situations.

第八條 本辦法經系務會議通過後施行，修訂時亦同。

**Article VIII.** The Regulations are subject to approval at Administrative Meeting for its implementation. The same shall apply when making any revisions.